
PROTOHOLL nr 21

vid sammanträde den 3/ll 1981 
i Djurgårdens IF:s Överstyrelse 
på Stadion.

Närvarande: Rudolf Walldén, ordf., 
Åke Sand, 
Reine Gustafsson,
Suzanne Dettner-Mathiasson, 
Harry Holmberg, 
Hans Hellquist, 
Einar Wikberg, 
Lennart Öberg, 
Bengt Broberg (ishockey), 
Bo AndersSon (fotboll), 
Karl Liliequist, sekr.

Förhindrade: Rolf Theblin, Sture Danielsson

Närvarande från kansliet: Ove Lindberg

från ishockeystyrelsen: Pelle Berg
ström, Lars Lindgren, Lars Nordvall, 
Hans Swedberg, Bertil Petersson, 
Bernt-Olof Wallgren, Mats Dahl.

§ 210: Fotbollspresentation:

Nyvalde ordföranden i fotbollssektionen, Bo Andersson, jungfru
talade i sin ävenledes nya egenskap som ÖS-ledamot. Redogjorde för 
valet av ny fotbollstränare, halvtidsanställde Hans Backe från Bro IF.

§ 211: Ishockeyärenden:

Hans Swedberg inledde en redogörelse för ishockeysektionens 
ekonomiska läge, som visserligen något förbättrats från närmast före
gående säsong (1979-1980) men som alltjämt ingav stora bekymmer. ”Det 
är som en snöboll, som man rullar före sig och bara ser ut att växa...” 
Inför en ev. frigörelse från DIF trodde sig sektionsstyrelsen kunna 
"överta” 1 miljon av sin skuldbörda, medan resterande något större 
del måste bli moderföreningens arv.

Om också enligt nu gällande stadgar ÖS står det juridiska 
ansvaret framhöll Rudolf Walldén att sektionsstyrelsen måste stå an
svarigt för sitt fögderi gentemot ÖS och att det därför ankom-på 
sektionsstyrelsen att finna vägar fram till en acceptabel lösning av 
skuldbördan. De tre (3) år som sektionsstyrelsen ville ha som amorte
ringsperiod ansåg Harry Holmberg för kort och rekommenderade 8-10 år. 
Efter åtskilliga turer ändade diskussionen ut i ett beslut att parterna 
skall träffas i ett nytt möte den 11/11 kl. 17.30 på Stadion. ÖS 
representeras av Rudolf Walldén, Reine Gustafsson, Sture Danielsson 
och Einar Wikberg i nya kontakter med ishockeystyrelsen.

Innan ishockeyrepresentanterna lämnade dagens sammanträde 
orienterades de av ordföranden om föreningens nödvändiga besparings
åtgärder, bl.a. intet ny tillsättande av kanslichef på Stadion, där 
ideella krafter får ta över arbetet. För att fotbollssektionen skall 
reda sig fram till vårsäsongen har ÖS nödgats utverka lån på 1 miljon 
kronor, varmed föreningens totala skuldbörda rör sig om 3.2 milj. kronor
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§ 212: Omorganisations-alternativ :

Diskuterades olika alternativ till ny organisationsform för 
föreningen och de stadgeändringar, som därmed kunde bli aktuella att 
förelägga årsmötet den 23/11. Av Åke Barrling uppgjort PM föredrogs 
till begrundande av ÖS-ledamöterna fram till nästkommande sammanträde. 
Fastställdes detta till den 17/11 kl. 17.30 på Stadion.

§ 213: Föreningens ekonomi och sektionernas budget:

Föredrogs föreningens balansräkning pr 81-06-30 och resultat
räkning 1980.07.01 - 1981.06.30 med en omsättning av 13 milj.629.853 
kronor och ett underskott av kr. 25.737:-

Föredrogs sektionernas anslagsäskande 81/82. Med vissa bidrag 
via Supporterklubben syntes anslagsbehoven kunna tillfredsställas.

Bilagor till dagens protokoll.

Förslag: aktivitetsstödet utbetalas i sin helhet till resp. 
sektioner och för 81/82 sänks anslagen med motsvarande belopp, som 
innehållits under 80/81. Föreningen tillkommande grundbidrag och 
medlemsbidrag skall tillfalla ÖS som administrationsersättning.

Uppdrogs åt Reine Gustafsson att justera anslagsfördelningen 
på basis av framförda synpunkter av sammanträdet.

§ 214: Inför årsmötet:

Av kostnadsskäl beslöts att årsmötet ej fick åsamkas några 
kostnader för den traditionella kamratträffen efteråt med måltid. 
Erbjöd sig Harry Holmberg att av egna medel bidra med en 1.000-lapp 
på det att åtminstone träff med kaffe och dopp kunde åstadkommas. Emot
togs tacksamt.

Accepterade Holmberg att tillsammans med Lennart Öberg hjälpa 
Karl Liliequist att efterforska ev. kandidater utanför föreningen, 
vilka är motiverade till någon form av utmärkelser.

§ 215: Jubileumsnumret av Djurgårdaren:

Uppdrogs åt redaktionen för "Djurgårdaren” påskynda utgivandet 
och ej avvakta ev. förändringar, som kan inträffa vid årsmötet.

§ 216: Motionsanläggning "Fiskis”:

Konstaterades att definitiv överenskommelse om DIF:s över
tagande av ”Fiskis” motionsanläggning ännu ej kommit till stånd med 
Fritidsnämnden men att projektet alltjämt var högaktuellt. I samband 
härmed diskuterades en ev. sektion för motionsidrott inom DIF

Justeras: Vid protokollet:

(Rudolf Wal1dén) (Karl Lilieguist)


